
Zápisnica z 19. riadneho zasadnutia OZ Malé Uherce 

konaného dňa 20.9.2021 o 16,00 hod. 
 

 

1. Otvorenie: 
- starosta obce privítal všetkých prítomných   

- starosta obce konštatoval prítomnosť 6 poslancov OZ Malé Uherce: Jana Vančová, Peter  

  Pivarči, Jozef Balážka , Jozef Junas, Ľubica Rapková a Štefan Baričák. OZ je  uznášania   

  schopné. 

- neprítomný je poslanec  Peter Bučko  

- starosta obce predložil program tohto zasadnutia v znení ako bolo uvedené v pozvánke  

  a dal o ňom  hlasovať: 

  Za : 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková, Štefan Baričák) 

  Proti: 0  

  Hlasovania sa zdržalo : 0 

   

  OZ Malé Uherce týmto hlasovaním schválilo  program  19. riadneho zasadnutia. 
  (uznesenie č. 195/2021) 

   

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

- starosta obce za zapisovateľku určil p. Martinu Vankovú 

- za overovateľov zápisnice boli starostom obce určení poslanci Jana Vančová a Ľubica  

  Rapková  

  Za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková, Štefan Baričák) 

  Proti: 0 

  Hlasovania sa zdržalo : 0 
 (uznesenie č. 196/2021) 

 

 

3. Voľba návrhovej komisie: 

- starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslanca  Petra Pivarčiho a dal o návrhu   

  hlasovať. Hlasovanie prebehlo nasledovne: za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef                 

                                                                                            Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková, Štefan Baričák) 

                                                                         proti: 0 

                                                                         hlasovania sa zdržalo: 0  

 

  OZ Malé Uherce  schválilo návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice (uznesenie č. 196/2021). 

 

 

 

4. Informácia starostu o činnosti od posledného OZ: 
starosta obce – stavebné konanie u p. Šafa 

                      - konali sa tri kolá výberového konania na riaditeľku materskej školy. Výberové  

                        konanie v prvom a druhom kole bolo neúspešné, v treťom kole bola zvolená  

                        Mgr. Anna Minariková 

                      - konala sa kolaudácia rozšírenia vody a kanalizácie ul. Pod skalkou 

                      - kolaudácia u p. Petra Vanča 

                      - kolaudácia rod. domu p. Čvančaru 

                  



                        - kolaudácia bytovky a rodinných domov  p. Andráša 

                        - bol vyčistený kanál pri mlyne 

                        - v Klatovej N/V sa konalo zasadnutie ZMOS Stredné Ponitrie – hovorilo sa  

                           tam aj o druhej etape komposterov pre domácnosti. Vybavuje to Ing.  

                           Randziaková, muselo sa robiť znova výberové konanie dodávateľa. Každá  

                           obec má nahlásený potrebný počet komposterov. 

                          Na zasadnutí bol aj generálny riaditeľ ZVaK Ing. Schovajsa, ktorému starosta  

                           pripomenul vybudovanie vodovodu ul. Záhumnie, bol daný prísľub. 

                         - lampy verejného osvetlenia v obci sú už skoro všetky vymenené za nové  

                           úspornejšie EKO LED lampy, od 23,00 hod. do 5,00 hod. idú na polovičný  

                           výkon 

                         - akcia „Malouherčania zabavme sa spolu“ sa tento rok nekonala, ale bolo  

                            letné kino na ihrisku v rámci akcie MAS Stredné Ponitrie 

                         - obecná rada zasadala jedenkrát 

                         - na ul. Hrdinov bola opravená obecná studňa, budúci rok by sa mali opraviť  

                           aj ostatné obecné studne 

                         - cesta v Rázdolí od Kluku dole, čo bolo vymleté pri povodni, bola opravená a  

                           upravená 

                         - máme nového zamestnanca p. Kamila Pechala, ktorý sa stará o zeleň, ale je  

                           šikovný aj na rôzne údržbárske práce. Postaral sa aj o novú výsadbu zelene  

                           pri chodníku pred krčmou aj pri Jumbovi.  

                         - v škôlke bol drevený vláčik vymenený za nový, drevo bolo dodané                    

                            sponzorsky 

                         - v škôlke bola dokončená aj prístavba na bicykle 

                         - na cintoríne bolo opravené a rozšírené ozvučenie 

                         - starosta sa zúčastnil výročnej schôdze JDS 

                         - na ul. Záhumnie bola opravená cesta – dovezený betón 

                         - odbor životného prostredia v Partizánskom začal konanie vo veci p.  

                            Ľubomíra Cifríka ohľadne predĺženia licencie na recykláciu odpadu 

                         - na budove stolárstva sa pokračuje v oprave strechy, bola zlikvidovaná ďalšia  

                           časť azbestu – vykonal p. Kovalíček. Duchovič prisľúbil, že do konca roka  

                           vysporiada svoj dlh na nájomnom.  

 

p. Štefan Baričák – spýtal sa, či p. Pechal je plus nový zamestnanec alebo či niekoho nahradil 

 

starosta obce – p. Pechala som chcel pôvodne zamestnať cez projekt úradu práce, ale projekt  

                        sa neotvoril, tak sme sa na rade dohodli, že ho zamestnáme na obec aj bez  

                        projektu 

                          

                                    

 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o činnosti od posledného  

 obecného zastupiteľstva. (uznesenie č. 197/2021) 

 

Hlasovanie: za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková,        

                                                     Štefan Baričák) 

                    proti: 0 

                    zdržalo sa: 0 

 

 

 



5.  Kontrola uznesení: 
- správu predložila hlavná kontrolórka  PhDr. Žaneta Bartková 

- správa je samostatnou prílohou tohto zápisu 

- správa obsahuje informácie o tom, ktoré uznesenia sú splnené  a ktoré sú v plnení a tiež  

   informáciu o evidovanom nedoplatku nájomného za stolárstvo.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra z kontroly uznesení 

z predchádzajúcich rokovaní OZ. 

Hlasovanie: za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková,  

                                                     Štefan Baričák) 

                        proti: 0 

                    zdržalo sa: 0 

 
   (uznesenie č.198/2021) 

 

 

 

6. Schválenie VZN č. 1/2021 o určení výšky finančných prostriedkov na  

    čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených  

    so stravovaním v školách a v školských zariadeniach, ktorých  

    zriaďovateľom je Obec Malé Uherce: 

 
starosta obce – návrh tohto VZN bol poslancom doručený vopred s pozvánkou na toto  

                         zastupiteľstvo. Požiadal poslancov, aby sa k návrhu VZN vyjadrili. 

 

Martina Vanková – ekonómka bližšie informovala o zmenách vo VZN. Zmeny sa týkajú  

                                hlavne  spôsobu platenia školného a  podmienok uplatnenia štátnej  

                               dotácie na stravu predškolákov 

 

Nakoľko poslanci nemali pripomienky, pristúpili k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie prebehlo nasledovne: za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef  

                                                                                             Junas, Ľubica Rapková, Štefan Baričák) 

                                                       proti: 0 

                                                       hlasovania sa zdržalo: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Malé Uherce  sa uznáša na VZN č.1/2021 o určení výšky 

finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov 

spojených so stravovaním v školách a v školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 

obec Malé Uherce. 
(uznesenie č. 199/2021) 

 

 

 

7.   Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2021: 
 starosta obce – návrh rozpočtového opatrenia č. 2/2021 dostali poslanci OZ vopred  

                          s pozvánkou na toto zastupiteľstvo, požiadal poslancov, aby sa vyjadrili  

                          k danej téme. 

 

poslanci OZ – po spoločnom prerokovaní návrhu úpravy rozpočtu pristúpili poslanci  



                        k hlasovaniu, ktoré prebehlo nasledovne: 

                  
                     za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková,  

                                                         Štefan Baričák) 

                        proti: 0 

                        hlasovania sa zdržalo: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Malé Uherce schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2021. 
(uznesenie č. 200/2021) 

 

 

8. Správa hlavnej kontrolórky z kontroly dodržiavania povinnosti podľa  

    nájomných zmlúv účinných v roku 2020: 
 

- Správu o výsledku kontroly predložila hlavná kontrolórka PhDr. Žaneta Bartková. Ku  

   kontrole boli vyžiadané účtovné doklady o pohľadávkach, nájomné zmluvy a evidencia  

   pohľadávok. 

 

Obecné zastupiteľstvo v  Malých Uherciach berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky 

z kontroly dodržiavania povinnosti podľa  nájomných zmlúv účinných v roku 2020. 

 

Za hlasovali: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková,  

                                                Štefan Baričák) 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 
(uznesenie č. 201/2021)) 
 

 

 

9. Prevádzkový poriadok ihriska a cenník: 

 
starosta obce – poslanci OZ dostali návrh prevádzkového poriadku vopred s pozvánkou.  

                         Pripravila ho kultúrna komisia. Starosta obce otvoril k tomuto bodu diskusiu  

                         a požiadal predsedu kultúrnej komisie, poslanca Jozefa Balážku, aby bližšie  

                         informoval prítomných a tiež, aby sa k poriadku vyjadrili aj ostatní prítomní  

                         poslanci. 

 

p. Jozef Balážka – cenník nemá byť súčasťou prevádzkového poriadku. Na komisii sme sa  

                              zhodli, že cenník by nemal byť v prevádzkovom poriadku. Ak bude  

                              zahrnutý do prevádzkového poriadku musíme hlasovať o jednom materiáli.  

 

Poslanci OZ po spoločnej diskusii a po prerokovaní prevádzkového poriadku ihriska 

a cenníka sa zhodli, že hlasovať sa bude zvlášť o poriadku a zvlášť o cenníku.  

 

Hlasovanie o prevádzkovom poriadku prebehlo nasledovne: 

za: 6 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka, Jozef Junas, Ľubica Rapková, Štefan Baričák) 

proti: 0 

zdržal sa: 0 



Obecné zastupiteľstvo v  Malých Uherciach schvaľuje prevádzkový poriadok športového 

areálu obce Malé Uherce s účinnosťou od 1.10.2021. (uznesenie č. 202/2021) 

 

Hlasovanie o cenníku prebehlo nasledovne: 

za: 5 poslanci (Jana Vančová, Peter Pivarči,  Jozef Junas, Ľubica Rapková, Štefan Baričák) 

proti: 0 

zdržal sa: 1 poslanec (Jozef Balážka) 

Obecné zastupiteľstvo v  Malých Uherciach schvaľuje cenník prenájmu a poskytovaných 

služieb v priestoroch športového areálu obce Malé Uherce s účinnosťou od 1.10.2021.  
(uznesenie č. 203/2021) 

 

 

 

10. Žiadosť o prevod pozemkov – manželia Klukovci: 
Starosta obce – oboznámil prítomných so žiadosťou, ktorú Obci Malé Uherce doručili  

                          manželia Klukoví zastúpení advokátkou JUDr. Zuzanou Varghovou vo veci  

                          prevodu pozemkov v Malých Uherciach. Obecné zastupiteľstvo dňa  

                          16.12.2003 schválilo odpredaj pozemku p.č. 90/1 a 90/2, schválili aj cenu  

                          predaja, ktorá bola zaplatená dňa 26.3.2004 do pokladne obce. Zmluva však  

                          nebola vyhotovená a samotný prevod sa nevykonal, pozemky neprešli na  

                          kupujúcich. Treba to vyriešiť, avšak musíme dodržať dnes platný zákon  

                          o majetku, t. j. musí sa vypracovať zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného  

                          majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

 

Poslanci OZ Malé Uherce berú na vedomie žiadosť manželov Klukových vo veci prevodu 

pozemkov v Malých Uherciach p. č. 90/1 a 90/2 a zároveň poverujú starostu obce, aby do 

budúceho zasadnutia OZ vypracoval zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Hlasovanie: za: 6 poslanci  (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka Jozef Junas, Ľubica Rapková,  

                                                      Štefan Baričák)                              
                    proti: 0 

                    hlasovania sa zdržalo: 0  
 (uznesenie č. 204/2021) 

 

 

 

11. Žiadosť o schválenie vecného bremena na el., vodu, kanál: 
starosta obce – predložil poslancom žiadosť od U.T.A.H.-BH, s. r. o. Kunovice o povolenie 

vybudovať premostenia a cestnej komunikácie, vybudovanie inžinierskych sieti s právom 

prechodu a vydaním súhlasu k zápisu vecného bremena do katastra pre ZVS, SPP, ZSE 

a mesto Partizánske, na parcely uvedené v žiadosti, ktorých je vlastníkom Obec Malé Uherce, 

k plánovanej výstavbe IBV za Mlynom v katastrálnom území Malé Uherce. Túto žiadosť 

dostali poslanci vopred s pozvánkou. Vyzval poslancov, aby sa k žiadosti vyjadrili. 

 

Poslanci OZ – spoločne prerokovali žiadosť a pristúpili k hlasovaniu, ktoré prebehlo 

nasledovne: 

za: 6 poslanci  (Jana Vančová, Peter Pivarči, Jozef Balážka Jozef Junas, Ľubica Rapková,  Štefan Baričák)                              

proti: 0 

hlasovania sa zdržalo: 0  

 



Obecné zastupiteľstvo obce Malé Uherce schvaľuje žiadosť o povolenie vybudovania 

premostenia a cestnej komunikácie, vybudovanie inžinierskych sietí (uloženie vodovodného, 

plynárenského potrubia a uloženia el. kábla),  s právom prechodu a vydaním súhlasu k zápisu 

vecného bremena do katastra pre SV,SPP,ZSE a mesto Partizánske,  ako vlastník parciel 

v katastri obce Malé Uherce č.1693 , 1648/6 , 7, 8, 1696/1 , 1677/1, 1678/1 , 53/2 , 1680/7 

,1675/1 , 1685/1 , 1024/18 - pre investora: U.T.A.H BH, s.r.o., Kunovice k plánovanej 

výstavbe IBV za Mlynom v katastrálnom území Malé Uherce. (uznesenie č. 205/2021) 

 

 

 

12. Rôzne: 

Starosta obce – najbližšie zasadnutie OZ bude 13.12.2021 

                       - digestor do hornej kuchyne – cenová ponuka 3 200 €, je to dosť drahé, stačí  

                         niečo lacnejšie 

                       - lavička na cintorín z agátového dreva – cena 500 €   

                       - vedľa obecného úradu bude možno postavená Billa, ešte sa musí overiť, či sa  

                          to dá v rámci územného plánu obce alebo či by bola potrebná zmena                

                          územného plánu obce  

                       - v materskej škole by sme chceli urobiť fúkanú izoláciu a na to dať  

                          sadrokartón  

                       - rekonštrukcia domu smútku – tento rok navrhujem, aby sa urobila základová  

                         doska a budúci rok múry a prekrytie 

               

 

 

13. Diskusia a interpelácia poslancov: 
p. Jozef Balážka – v obci je jeden reproduktor pokazený už dva roky, na webovej stránke  

                               obce nie je zverejnený kalendár zberu separovaného odpadu na tento rok  

                               a stále na stránke svieti kamera na covid testovanie. Na stránke, pod  

                               zverejneným cenníkom je reklama na nejakú cateringovú firmu, nemá to  

                               tam byť. V kabínach je televízor, ale som nenašiel zverejnenú faktúru.  

                               V MŠ v umývarkach nie sú oddelené prepážkou  wc chlapčenské od  

                               dievčenských a keď sa robili nové wc mohla sa tam urobiť aj prípojka na  

                               práčku. 

 

Starosta obce – faktúra tam nie je, lebo ten televízor je starší a nekupovali sme ho, doniesli ho  

                          tam, keď sa robilo celoplošné testovanie 

 

p. Ľubica Rapková – spýtala sa, či sa stačia kontajnery na odpad a či sa  neplánuje dať do  

                                  obce kontajner aj na kovy, tak ako sú na plasty 

 

starosta obce – sú dva kontajnery na sklo a plasty. Keď sú plné hneď volám technické služby  

                         a kontajnery vyvezú.            

 

p. Jozef Junas – pri Čangelovi je vymytý jarok 

 

p. Peter Pivarči – spýtal sa, či sa neplánuje zaviesť v obci optickú sieť 

 

starosta obce – na zavedenie optického kábla by sa muselo kopať 

 



p. Jana Vančová – spýtala sa, či by sa na cintorín nemohli dať smetné nádoby na sklo a plast 

 

p. Jozef Balážka – prístup ku kontajnerom na cintoríne by sa mohol spevniť 

 

starosta obce – kahance sú od vosku a to sa nedá recyklovať, prístup ku kontajnerom a celý  

                         ten priestor je v pláne celkovo inak upraviť 

 

 

14. Záver: 
 - starosta obce poďakoval prítomným za účasť a prejavenú aktivitu a 19. riadne zasadnutie  

   OZ Malé Uherce ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Martina Vanková, dňa 20.9.2021          ............................................. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

.................................................................   ........................................................ 

                 Jana Vančová                                                                        Ľubica Rapková 

 

   

 

................................ 

Ing. Štefan Čepko 

starosta obce 
 

 

 

 

 

Prílohy: Pozvánka 
              Prezenčná listina poslancov OZ 

              Prezenčná listina občanov 

    Uznesenia 

    Správa o kontrole uznesení 

    Návrh VZN č. 1/2021 

    Návrh RO č. 2/2021 

    Správa HK z kontroly ... 

    Prevádzkový poriadok ihriska  

    Žiadosť – manž. Klukoví 

    Žiadosť – U.T.A.H.-BH, s.r.o. Kunovice 

 

 

     

     



                   

 

    

 

    

 
 

 

  

 

 

 

                                                                                             

  

 

 
 

 

 

 


